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Stiftet  15. november  2007. 

 
 

 
 
 
 
 
 

Marielyst den 28. oktober 2021. 
 
 

Kommentarer til referat fra KiK-mødet den 26. oktober 2021.  
 
 

Punkt 1 : 
 

Vedr.  ”demokratisk styret forening”…. 
 
Det bakker vi selvfølgelig op om, men vi mener samtidig, at vi kun har brugt vores ret til at frem-
sætte et forslag til noget, vi er uenige i. Hvis vi ikke må dette, er det jo ikke demokrati. 
 
Det er vel ikke kun, når det er til gavn for økonomien (boldmaskinen), at vi kan få ros for vores en-
gagement. 
 
Vedr. ”Vi må og SKAL arbejde i samme retning og for den samme sag.” 
 
Det er vi helt enige i. Men vi må vel også have lov til at have en mening, og ikke bare sige ja til alt. 
 
Vi mener derfor, at referenten (formanden) er meget subjektiv i sin fremlæggelse af problemet i 
referatet 
 
Punkt 2 : 
 
Vedr. forslag til nyt hulforløb…. 
 
Det er korrekt, at vi på sidste møde aftalte, at vi skulle komme med forslag til nyt hulforløb. Men vi 
mener ikke, at hullet skal ændres. Derfor har vi ikke i Manneklubbens bestyrelse arbejdet med 
noget nyt hulforløb. 
 
Vedr.  nedsættelse af udvalg…. 
 
Vi kan ikke have siddende på os, at vi ikke kom med konstruktive forslag, og at vi ikke ville gå ind i 
et udvalgsarbejde. Der blev flere gange på mødet pointeret, at hvis det var af sikkerhedsmæssi-
ge grunde, ville vi selvfølgelig være med. Men på Generalforsamlingen i 2021 stillede vi forslag 
om, at hullet skulle forblive, som det var, og det mener vi selvfølgelig stadig er gældende. 
 
Vi efterlyste desuden et overslag / budget for omkostningerne, men det havde man tilsyneladende 
ikke regnet på. 
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